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Zápisnica 
 

zo zasadnutia komisie finančnej 

Mestského zastupiteľstva 

 

zo dňa 11.06.2020 v Malej zasadacej miestnosti Mestského úradu v Raj. Tepliciach 

                                          

 

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie 

2. Prerokovanie finančno-stavebnej situácie okolo rekonštrukcie zdravotného strediska 

3. Žiadosť o odkúpenie pozemku 

4. Rozpočtové opatrenia o zmene rozpočtu Mesta Rajecké Teplice oznámením  

5. Zmena rozpočtu Mesta Rajecké Teplice 

6. Informácie o prebiehajúcich projektoch v meste Rajecké Teplice 

7. Rôzne 

8. Záver 

 

 

Rokovanie 

Začiatok rokovania: 17:00 hod. 

Komisia sa zišla na svoje pravidelné rokovanie dňa 11.06.2020 z dôvodu prípravy podkladov 

na konanie riadneho zasadnutia MsZ dňa 25.06.2020.  Rokovanie viedla Ing. Veronika 

Verešová – predseda komisie. 

 

 
Bod č. 1  – Otvorenie zasadnutia 

P. prednosta Ing. Miroslav Mikula privítal všetkých prítomných a predstavil p. Ing. Arch. 

Kružela - projektant, p. Ing. Ságu – stavebný dozor, p. Ing. Štefánika - stavbyvedúci 

Predseda komisie Ing. Veronika Verešová  privítala členov komisií, poslancov a prizvaných 

hostí. Prečítala program zasadnutia. 

 

 

Bod č. 2 – Prerokovanie finančno-stavebnej situácie okolo rekonštrukcie zdravotného 

strediska 

P. Ing. Verešová žiadala vysvetliť práce naviac na projekte Rekonštrukcia zdravotného 

strediska.  

P. Kružel  vysvetlil ako vznikol projekt. Na vyhotovenie projektu mal veľmi krátky čas – len 

3 mesiace. Pri vyhotovení projektu nie je možné dodržať na 100% celkovú sumu projektu – 

suma sa môže zmeniť o 7-15 % hore alebo dole. 

P. Bielik – už sa hovorí o prácach naviac 

P. Sága vysvetlil, že žiaden projekt nie je možné vypracovať na 100 %.  Pozval poslancov na 

kontrolné dni. P. Sága môže kontrolovať len oprávnené a neoprávnené výdavky. Realizačný 

projekt zatiaľ nie je na žiadnom rezorte na ministerstvách.  

P. Kružel  vysvetlil, že môžu byť práce naviac ale aj práce menej. Takže celkovo je možné že 

k navýšeniu ani nedôjde.  

P. Rybárikovi sa nepáči, že zhotoviteľ hneď na začiatku začal vyčísľovať práce naviac.  
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P. Štefánik uviedol, že idú riešiť situáciu napr. s požiarnymi oknami. Všetko sa rieši 

zmenovým konaním a zmenovým rozpočtom a musia byť odsúhlasené a schválené agentúrou 

a ministerstvom. 

p. Kružel  vysvetlil že sa situácia vyrieši. 

P. Sága  vysvetlil že vznikajú aj 2 nové ordinácie. 

P. Rostášová  chcela vysvetliť či nemá projektant uhradiť práce naviac z poistenia projektanta 

ak neboli zahrnuté v projekte.  

P. Štefánik   vysvetlil že všetko ide cez 2 kontroly 

P. Sága zdôraznil, že dôležité je aby sa išlo podľa výkazu výmeru. 

P. Štefánik uviedol, že niekedy sú práce naviac aj z estetického hľadiska. 

P. prednosta uviedol, že lekári podpísali partnerskú zmluvu a od 1.7. by mali byť 

presťahovaní. 

P. Sága vysvetlil, že sa neprekročia neoprávnené a oprávnené výdavky, v prípade že by bola 

nejaká zmena, bude sa o tom rokovať.  

 

Prebehla diskusia.  

 

 

Bod č. 3 - Žiadosti o odkúpenie pozemku 

Žiadosť o odkúpenie pozemku – Parcela registra E, 913/2 – Ján Piala 
 

Pozemok – parcela KNE č. 913/2 k.ú. Poluvsie nad Rajčankou, o výmere cca 125 m2, 

zapísaný na LV č. 925 sa (podľa funkčných regulatív a využitia ) nenachádza v lokalite 

riešenej na výstavbu IBV. Odpredaním uvedenej časti pozemku by vlastníci stratili prístup na 

pozemok – parcela CKN č. 492 k. ú. Poluvsie nad Rajčankou 

P. prednosta vysvetlil kde sa nachádza pozemok. 

Prebehla diskusia. 

 

Hlasovanie za názor komisie: 

 

Hlasovanie  Za Proti Zdržal 

sa 

Komisia neodporúča schváliť odpredaj 

predmetnej nehnuteľnosti 

Ing. Verešová, Ing. Bielik, p. 

Majerčík, Ing.  Dikant,  

  

 

 

 

Bod č. 4 – Rozpočtové opatrenia o zmene rozpočtu Mesta Rajecké Teplice oznámením 

 

K rozpočtovému opatreniu č. 8/2020 

 

V rozpočtovom opatrení je navýšenie finančných prostriedkov o: 

1. sumu 4.400,00 EUR na základe Zmluvy s DPO SR – dotácia pre DHZ Rajecké Teplice vo 

výške 1.400,00 EUR a pre DHZ Poluvsie vo výške 3.000,00 EUR.  

2. sumu  2.362,00 EUR – dotácia z Ministerstva pôdohospodárstva a rozvoja vidieka SR na 

projekt Moderná škola v Rajeckej doline.  

3. sumu 338.154,00 EUR – dotácia Ministerstva Životného prostredia SR na projekt Zníženie 

energetickej náročnosti Budovy Mestského úradu 

 

Uvedené sumy sú navýšené v príjmovej aj výdavkovej časti rozpočtu Mesta Rajecké Teplice.  

 

K rozpočtovému opatreniu č. 9/2020 
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V súlade s ods. 2 písmenom a) § 14 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov a s uznesením mestského 

zastupiteľstva č. 54/2015 zo dňa 24.9.2015, ktorým boli schválené zásady o hospodárení 

s finančnými prostriedkami Mesta Rajecké Teplice podľa § 22 ods. 1 mesto Rajecké Teplice 

predkladá mestskému zastupiteľstvu rozpočtové opatrenia č. 9, ktoré sa týkajú presunu 

finančných prostriedkov medzi položkami, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky.  

 

K rozpočtovému opatreniu č. 10/2020 

 

V rozpočtovom opatrení je navýšenie finančných prostriedkov o sumu 53.501,00 EUR – 

dotácia Ministerstva Životného prostredia SR na projekt Zníženie energetickej náročnosti 

Budovy Mestského úradu. 

 

Uvedené sumy sú navýšené v príjmovej aj výdavkovej časti rozpočtu Mesta Rajecké Teplice.  

 

Finančná komisia sa oboznámila s predloženým materiálom. 

 

Prebehla diskusia.  

 

Hlasovanie za názor komisie: 

 

Hlasovanie  Za Proti Zdržal 

sa 

Komisia odporúča zobrať na vedomie 

navrhované  Uznesenie 

Ing. Verešová, Ing. Bielik, p. 

Majerčík, Ing.  Dikant, 

  

 

    

 

Bod č. 5 - Zmena rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

V zmysle § 14 Zmeny rozpočtu a rozpočtové opatrenia Zákona č. 583/2004 Z.z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov je 

Mestskému zastupiteľstvu predložená zmena rozpočtu a programového rozpočtu na rok 2020 

Mesta Rajecké Teplice rozpočtovým opatrením č. 11/2020 

Rozpočet mesta Rajecké Teplice sa napĺňa priebežne počas roka. Niektoré položky neboli 

rozpočtované, z tohto dôvodu bolo nutné ich do rozpočtu doplniť. Pri niektorých položkách 

boli navýšené sumy. Aby nedošlo k prekročeniu plnenia nad 100,0 %, bol upravený rozpočet 

podľa skutočnosti a očakávanej skutočnosti.  

 

Finančná komisia sa oboznámila s predloženým materiálom. 

 

Prebehla diskusia. 
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Hlasovanie za názor komisie: 

 

Hlasovanie  Za Proti Zdržal 

sa 

Komisia odporúča prijať 

navrhované Uznesenie 

Ing. Verešová, Ing. Bielik, p. 

Majerčík, Ing.  Dikant, 

  

 

 

 

Bod č. 6 - Informácia o prebiehajúcich projektoch v meste Rajecké Teplice 

 

Finančná komisia sa oboznámila s prebiehajúcimi projektmi v meste Rajecké Teplice. 

1. Vypracovanie nízkouhlíkovej stratégie 

2. Centrum integrovanej zdravotnej starostlivosti v meste Rajecké Teplice 

3. Zariadenie pre seniorov Harmónia Rajecké Teplice 

P. Verešová žiada informácie o Projekte Moderná škola v Rajeckej doline 

Členovia viedli diskusiu o projekte „Centrum integrovanej zdravotnej starostlivosti“ 

 

Prebehla diskusia. 

 

Hlasovanie za názor komisie: 

 

Hlasovanie  Za Proti Zdržal 

sa 

Komisia odporúča prijať 

navrhované Uznesenie  

Ing. Verešová, Ing. Bielik, p. 

Majerčík, Ing.  Dikant, 

  

 

 

 

Bod č. 7  - Rôzne 

xxx 

 

 

Bod č. 8 - Záver 

 

Rokovanie ukončené: 18.30  hod. 

 

V Rajeckých Tepliciach 11.06.2020 

Zapísal: Antónia Janíková 

Prezenčná listina tvorí prílohu a je neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 

 

 

                                                                                   .................................................................... 

Predseda komisie, Ing. Veronika Verešová 

 

.................................................................... 

Overovateľ zápisnice, Ing. Pavol Bielik 


